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Funktionshinderrådets möte  
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Ledamöter  

Kerstin Järneberg, ordförande  

Blazena Westerlund, vice ordförande 

Carita Mandelin   

HSO
1 

HSO 

HSO 

Beatrice Kolijn DHR
2 

Lars Jonsson HSO 

Lena Nisula Wester   

  

 

Förhinder 

Annika Nyström Karlsson 

SRF
3 

 

 

 

HSO 

 

Tjänstemän 

 

Per-Ove Mattsson 

Wiveca Eklund 

Avdelningschef 

sekreterare 

            

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

 

Ordförande Ledamot 

 

 

____________________________ 
1
 Handikappföreningarnas Samarbetsorgan 

2
 Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet – Stockholm 

3 
Synskadades Riksförbund Stockholms stad
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§ 1 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2 Val av justerare och tid för justering 

Ordförande Kerstin Järneberg och ledamot Lena Nisula Wester 

utsågs att justera protokollet torsdagen den 28 januari. 

 

§ 3 Anmälan av protokollet från förra mötet 

Protokollet från rådets möte den 7 december anmäldes och lades 

till handlingarna. 

 

§ 4 Dagens gäst 1: Kultursekreterare, Marie Ehrenbåge 

Marie berättade och visade en ny layout på kalendariet Det 

händer i Farsta, som är mer tillgängligt och vill ha in synpunkter 

från rådet. Rådet återkommer till Marie. 

 

§ 5 Dagens gäst 2: Avdelningschef Pär Dahlqvist 

Pär berättade om verksamhetsberättelsen och om 

måluppfyllelsen. Förvaltningen visar ett underskott från 2015. 

Det är främst äldreomsorgen både beställare och utförare. Barn 

och unga redovisar ett underskott som främst beror på kostsamma 

placeringar. Det har under året också kommit många 

ensamkommande barn och det är lång väntan på ersättningen från 

migrationsverket. Förskola och funktionsnedsättning visar ett 

överskott. 

 

§ 6 Ärenden till nämndsammanträdet den 4 februari 

2016 

Ärende nr 6: Fördelning och utvärdering av demokrati- och 

utvecklingsmedlen 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 7: Ökad sjukfrånvaro vid stadsdelsförvaltningen 

Rådet frågade om hur hälsocoacher fungerar och Per-Ove 

Mattson berättade. Rådet uttryckte också vikten av en engagerad 

chef och att det som står i texten är väldigt viktigt. 
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Ärende nr 8: Föreningsbidrag Farsta 2016 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 10: Så här tyckte brukarna inom området 

funktionsnedsättning i Farsta 2016 

Rådet tycker att enkäterna är otydliga. Det borde ställas mer 

konkreta frågor som på ett bättre sätt lyfter fram brukarens egen 

vilja och önskemål. Rutinerna kring utskicket bör ses över 

eftersom svarsfrekvensen är låg. 

 

Ärende nr 12: Former för stadsdelsnämndens sammanträden och 

medborgarforum 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 13: Rättelse och fyllnadsval till stadsdelsnämndens 

pensionärsråd 2016 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 17: Motion (M) om att ge kommunerna verktyg för ett 

tryggt och snyggt offentligt rum 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 18: Detaljplan för fastigheten Perstorp 1 m fl i Farsta 

Se ärende 19 

 

Ärende nr 19: Detaljplan för kvarteret Kavringen 1 m m i 

Hökarängen 

Rådet tycker att när det ska byggas nytt så måste tillgängligheten 

bevakas. Det gäller bland annat, sophanteringen, HI- 

parkeringsplatser och att färdtjänstfordon ska ha en bra 

framkomlighet. 

 

Ärende nr 20: Program för Bagarmossen och Skarpnäck 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 21: Rapportering till IVO av ej verkställda beslut för 

kvartal 4 år 2015 

Rådet hade inga synpunkter. 
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Ärende nr 22: Bostäder för personer med fysisk och psykisk 

funktionsnedsättning 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 30: Demokratirådets sammanträde den 14 december 

2015 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

 

 

 

§ 7 Information från förvaltningen 

Per-Ove Mattsson pratade lite om verksamhetsberättelsen. 

 

Balanslistan uppdaterades, Bilaga  

 

 

§ 8 Rapporter 

Verksamhetsberättelsen 

 

 

§ 9 Övriga frågor 

Ordförande har fått ett samtal angående Farsta hotellhem. Vad 

som sades på meddelandet var att det är otillgängligt, brist på 

nycklar när det är stängt, obemannat på helgerna, trappor upp till 

hotellhemmet samt en backe upp. 

Ordförande uppfattade inte namnet på den personen som ringde 

då denne talade in meddelandet på telefonsvararen. 

En av ledamöterna berättade att det är en miss gjort av sköterskan 

på ett LSS-boende att erbjuda influensavaccin vilket för vissa 

personer kan innebära större risk för sjukdom. 

Ringklockan på konferenscentret plan 4, Storforsplan 36 är 

fortfarande inte åtgärdad. Rådet ifrågasatte också möblemanget i 

konferenscentret då det är väldigt låga eller väldigt höga stolar. 

Sekreteraren i rådet tar upp saken på nytt. 

 

§ 10 Nästa möte 
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Rådets nästa sammanträde hålls måndag 29 februari 2016. 

 

 

§ 11 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 

 


